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SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
sa 42. sjednice  Skupštine  Istarske  županije, održane 18. ožujka  2013. godine 
(ponedjeljak), u  Maloj koncertnoj dvorani  Spomen doma u  Pazinu 
 
 Sjednicu je u  17,00  sati otvorio  DINO KOZLEVAC, predsjednik  Skupštine  Istarske  
županije (IDS - SDP-ZELENA STRANKA) , koji je sjednici i predsjedavao  
  

Poziva gospođu Vesnu Ivančić, tajnicu  Skupštine  Istarske županije da izvrši  
prozivku vijećnika Skupštine Istarske  županije. 

 
VESNA IVANČIĆ: (Vrši prozivku) 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 

 
R.br 
 

 
 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1. Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS Odsutna (O) 

2.  Furio Radin  IDS – HNS  OdOdsutansutan Odsu 

3. Mirjana Antonelić IDS – HNS   

4.  Dragan Filipović IDS – HNS  

5.  Katarina Nemet IDS – HNS  

6.  Nevija Poropat IDS – HNS  

7.  Tedi Chiavalon IDS  - HNS   

8.   Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9.  Ahmed Makota IDS – HNS   

10. Vojo Kličković IDS – HNS  Odsutan (O) 

11. Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            IDS – HNS  Odsutan 

12.  Eda Klapčić IDS – HNS   

13.  Serđo Baskijera IDS – HNS   

14.   Serđo Rigo IDS – HNS  Odsutan (O) 

15.  Marin Grgeta IDS – HNS   

16.  Alida  Perkov IDS – HNS   

17. Tamara Brussich IDS – HNS    

18.  Danica Miletić IDS – HNS   

19.  Silvio Brunelli IDS – HNS   

20.  Jasna Smojver – Kompas    IDS - HNS    

21. Stjepan Mraković IDS - HNS  Odsutan (O)  

22. Evelina Biasiol – Brkljačić HSU – HSLS   

23. Ivica Mikulčić HSU – HSLS Odsutan 

24. Zdenko Pliško HSU – HSLS  

25. Nenad Boršić HDZ – HSS   

26. Marino Roce HDZ – HSS   

27. Oliver Gmitrović HDZ – HSS  Odsutan 

28.  Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

29.  Nika Krstevski HDZ – HSS  

30.  Dino Kozlevac SDP- ZELENI   

31. Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

32. Lucija Debeljuh SDP– ZELENI  

33. Maja  Šarić   SDP– ZELENI  

34. Plinio Cuccurin  NEZAVISNI Odsutan 
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OSTALI PRISUTNI  
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine Istarske  županije, 
MELITA FERENČIĆ, zamjenica  tajnice  Stručne  službe Skupštine Istarske županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika,  
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
SLAVICA BENČIĆ,  pročelnica  Upravnog odjela  za financije i proračun Istarske županije,  
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj  Istarske  županije, 
INGRID  PALJAR,  ravnateljica  zavoda za prostorno planiranje  Istarske  županije,  
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik  Upravno odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov i 
vodoprivredu Istarske županije,  
SONJA  GROZIĆ – ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb 
Istarske županije, 
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
Istarske županije,  
VLADIMIR TORBICA, pročelnik  Upravno odjela  za  kulturu Istarske  županije, 
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica  Upravnog odjela za obrazovanje , sport i  tehničku kulturu 
Istarske  županije,   
ORIANO  OTOČAN, pročelnik Upravnog odjela za  međunarodnu suradnju i europske 
integracije, 
MIODRAG ČERINA, šef Kabineta Župana  Istarske  županije, 
VEDRAN IVANČIĆ, predsjednik  Županijskog savjeta mladih Istarske  županije, 
GRACIANO PREKALJ, direktor  AZRRIA- Agencija  za ruralni  razvoj  Istre, Pazin. 
DARKO KADUN, direktor  MIH-a d.o.o. Poreč, 
DARKO BRATULIĆ, direktor  VSI Buzet, 
DEAN STARČIĆ,   direktor  Vodova  Pula, 
LAURA ŠUPERINA, direktorice  Vodovoda  Buzet, 
DINO ŠKOPAC,   direktor  Vodovoda  Labin. 
 

Utvrđuje da je izvršenom  prozivkom  prisutno 28 od  41 vijećnika, pa  Skupština 
može punovažno  raspravljati i odlučivati. 
 

Pozdravlja : 
- Zamjenika  Župana, gospodina Vedrana Grubišića, 
- načelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- resorne pročelnice i pročelnike , 
 - rukovodioce županijskih upravnih odjela Istarske županije, 
-  rukovodioce pravnih osoba u vlasništvu  Istarske  županije 
- i ostale  prisutni koji  su večeras ovdje prisutni s nama,     
- predstavnike medija,  
- sve vijećnice i vijećnike. 
Prelazi se na utvrđivanje dnevnog reda. 
Predlagač predlaže da se skinu slijedeće točke : 
- 4. Prijedlog  Statutarne  odluke o izmjenama i dopunama Statuta Istarske  županije, 
-  5. Prijedlog  Poslovničke odluke o izmjenama i dopunama  Poslovnika  Županijske  

skupštine  Istarske županije, 

35. Vlado Ivetić NEZAVISNI Odsutan (O) 

36. Damir Ivetić NEZAVISNI  

37. Alen Rosanda  NEZAVISNI  

38. Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI Odsutan (O) 

39. Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI Odsutan  

40. Nenand  Čendak NEZAVISNI  

41. Gvido Jermaniš NEZAVISNI   
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- 6.  Prijedlog Odluke o izradi ciljanih izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske  
županije, 

- 8. b. Prijedlog obavijesti o  namjeri davanja koncesije  na  pomorskom dobru u svrhu  
gospodarskog korištenja morskih  plaža u sklopu hotela, turističkih  naselja i  kampova tvrtke   
PLAVA LAGUNA  d.d. Poreč, iz  razloga što je omaškom  ušla jedna  plaža koja je  u  
vlasništvu  Općine  Funtane, 

-33. t. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova Školskog odbora Osnovne škole  
dr. Mate Demarin Medulin, koja će biti uvrštena u  dnevni red na  slijedećoj sjednici. 

Sve se ove  točke  pomiču  za jednu gore, odnosno  jednu dolje. 
 Otvara raspravu o prijedlogu  dnevnog  reda. 
 Vijećnik DAMIR IVETIĆ, u ime Kluba vijećnika Ladonje, ističe da  prihvaća prijedlog  
skidanja spomenutih  točaka  dnevnog reda, pogotovo što se tiče  Prijedloga  Statutarne 
odluke o izmjenama i dopunama  Statuta  Istarske  županije, jer misle da se trebaju  još neke 
stvari uskladiti, obzirom da je Ladonja imala  neke primjedbe  vezano za Statut. 
 Vijećnica EVELINA  BIASIOL BRKLJAČIĆ, smatra da je  dnevni  red pozamašan, pa 
predlaže da se  u realnim mogućnostima odrade one  toke koje je moguće odraditi, a da se  
ostale točke prebace  za  slijedeću sjednicu  Skupštine Istarske  županije 

Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuju  raspravu o dnevnom redu i stavlja  na 
glasanje dnevni  red s predloženim  izmjenama, te nakon glasanja utvrđuje  da je  Skupština 
sa 28  glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV», za  42. sjednicu  Skupštine Istarske  
županije usvojila  slijedeći  

 

DNEVNI RED: 
 

1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 41. sjednice Županijske skupštine Istarske 
županije, 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3. Prijedlog  Prvih izmjena i dopuna Proračuna IŽ za  2013. godinu 
4.  

a. Prijedlog Zaključka  o prihvaćanju  Izvješća o  stanju  sustava zaštite mi 
spašavanja na području Istarske  županije, 

b. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  smjernica  za  organizaciju  i razvoj 
sustava zaštite i  spašavanja  na području  Istarske  županije za  razdoblje 
od  2013. – 2015. godine  

5.   
a) Prijedlog Obavijesti o namjeri  davanja  koncesije  na pomorskom  dobru u 

svrhu  izgradnje i gospodarskog korištenja ski – lift na   lokaciji  «Stela  Maris» 
u Umagu, 

6. Prijedlog  Odluke o  stjecanju  prava ploduživanja u korist  Istarske županije nad  
nekretninom 

7. Interpelacija  o decentralizaciji  Kluba vijećnika Ladonje, 
8. Prijedlog  Zaključka o  odobrenju  Programa rada Županijskog  savjeta mladih  Istarske 

županije za  2013. godinu 
9. Prijedlog Odluke o prihvaćanju  Plana rashoda  i Financijskog  plana trgovačkog  društva 

MIH d.o.o. za 2013. godinu, 
10.  

a) Plan poslovanja   društva AZRRI - Agencije za  ruralni razvoj  Istre  d.o.o. 
Pazin, za  2013. godinu, 

b) Financijski plan poslovanja Društva AZRRI – Agencija za ruralni  razvoj Istre  
d.o.o. Pazin,  za  2013. godinu 

11. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o stanu  i mjera za stabilizaciju vodoopskrbnog  
sustava  Istarske  županije u  2013. godini – OPERATIVNI  PROGRAM, 

12. Prijedlog Odluke o prihvaćanju  Plana rashoda  za  nabavu  materijala, dijelova i usluga 
tekućeg i investicijskog  održavanja  osnovnih i srednjih škola, te učeničkih domova  
Istarske  županije  za  2013. godinu, 
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13. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne 
imovine  i dodatna ulaganja  na nefinancijskoj imovini osnovnih i srednjih škola Istarske 
županije za  2013. godinu, 

14.  
a) Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu  financiranja decentraliziranih  

funkcija  osnovnog  školstva za 2013. godinu, 
b) Prijedlog  Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih  

funkcija  srednjih škola  i učeničkih domova za  2013. godinu, 
15. Prijedlog  Zaključka  o prenamijeni  utvrđenih  bilančnih  prava u sklopu ukupno  

utvrđenih  bilančnih  prava za  financiranje  decentraliziranih funkcija  osnovnog i 
srednjeg školstva Istarske županije  za  2013.godinu 

16.  
a) Prijedlog  Odluke o davanju prethodne  suglasnosti  na Odluku o utvrđivanju  

prijedloga Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole  Tar – Vabriga, 
b) Prijedlog  Odluke o davanju  suglasnosti na  prijedlog  Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta  Osnovne  škole  - Scuola  elementare «Riverela Novigrad 
– Cittanova, 

17. Prijedlog  Zaključka  o stavljanju van snage  Zaključka  o davanju  autentičnog tumačenja  
Odluke o donošenju  Prostornog plana Prostornog plana Istarske županije (Službene  
novine  IŽ 10/2002.), 

18. Prijedlog Odluke o davanju  suglasnosti  na Odluku o izmjeni i  dopuni Odluke  
Upravnog  vijeća  Opće bolnice  Pula o  usklađivanju djelatnosti, 

19. Prijedlog Odluke o utvrđivanju potrebe za proširenjem  Mreže hitne medicine, 
20. Prijedlog Odluke o davanju  suglasnosti na odluku  Upravnog  vijeća Istarskih domova  

zdravlja  o kupnji k.o.  5068/0 K.O..Pula  površine 218 m2 i k.č. 5068/5 K.O. Pula 
površine  62 m2, 

21. Prijedlog odluke o  davanju  prethodne  suglasnosti  na parcelacijski elaborat i  na  
otuđenje  nekretnina  škola, 

22.  
a) Prijedlog Odluke o izmjenama i  dopunama odluke  o osnivanju  Lučke uprave 

Poreč, 
b) Prijedlog  Odluke o  izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Lučke uprave  

Lučke uprave  Umag – Novigrad, 
23.  

a) Prijedlog  Odluke o izmjeni odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u 
svrhu  gospodarskog  korištenja morskih površina za  uzgoj  školjaka, 

b) Prijedlog  Odluke o izmjeni odluke o davanju  koncesije  na pomorskom dobru 
u svrhu  gospodarskog  korištenja morskih površina za  uzgoj  školjaka i riba, 

c) Prijedlog  Odluke o izmjeni odluke o davanju koncesije  na pomorskom dobru 
u svrhu  gospodarskog  korištenja morskih površinaza  uzgoj  školjaka na 
području  «Soline», 

24.  
a. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  

morskih plaža u  sklopu  hotela, turističkih  naselja mi kampova  tvrtke    
Istraturist  Umag. d.d. Umag, 

b. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morskih plaža u  sklopu  hotela, turističkih  naselja i kampova  tvrtke     
Riviera Adria  d.d. Poreč, 

c. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morskih plaža u  sklopu  hotela, turističkih  naselja i kampova  tvrtke Maistra 
d.d. Rovinj, 

d. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morskih plaža u  sklopu  hotela, turističkih  naselja i kampova  tvrtke   Valalta 
d.o.o Rovinj,   
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e. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morskih plaža u  sklopu  hotela, turističkih  naselja mi kampova  tvrtke    
Laguna Novigrad  d.d. Novigrad, 

f. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morskih plaža u  sklopu  hotela, turističkih  naselja i kampova  tvrtke    
Rezidencija  Skiper  d.o.o. Savudrija, 

g. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morskih plaža i  aquagana u uvali  Tedele – Poreč i u Zelenoj laguni  - 
Funtna,  

h. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morske plaže Mareda – Novigrad,  

i. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morske plaže – Gradska plaža Poreč,  

j. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morske plaže i  aquagana  - Gradska  plaža  Poreč,  

k. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morske plaže  u uvali Getić- Funtana,  

l. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morske plaže Hotela «Villa Rosetta» - Zambratija , 

m. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morske plaže u Zambratiji,  

25. Prijedlog Odluke o  provedbi Programa praćenja kakvoće mora za kupanje  na 
plažama  Istarske  županije u  2013. godini, 

26. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova Upravnog  vijeća Etnografskog muzeja 
Istre – Museo  etnografico  dell'Istria  u  Pazinu, 

27. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  predsjednika i članova  Upravnog vijeća Lučke 
uprave Rabac, 

28. Prijedlog  Rješenja o  imenovanju  Stručnog povjerenstva  za koncesije  na  
pomorskom dobru  u Istarskoj  županiji, 

29.  
a. Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  člana  Povjerenstva za ravnopravnost  

spolova  Istarske  županije, 
b. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članice  Povjerenstva  za ravnopravnost  

spolova  Istarske  županije, 
30.  

a. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora  Osnovne  
škole  Vodjan – Scuola  elementare  Dignano 

b. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  
škole - Scuola  elementare  «Rivarela» Novigrad 

c. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  
škole  Tar – Vabriga – Scuola  elementare Torre – Abrega 

d. Prijedlog  Rješenja o imenovanju članova Školskog odbora Talijanske 
Osnovne  škole- Scuola  elementare  italiana «Edmondo  De amicis»Bzje – 
Buie 

e. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  
škole Vladimiria Gortana, Žminj 

f. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  
škole Vladimira  Nazora – Krnica 

g. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  
škole  Vladimira  Nazora, Vrsar 

h. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  
škole Vladimira  Nazora, Potpićan 

i. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  
škole  Vitomir  Širola Pajo Nedešćina 
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j. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  
škole  Svetvinčenat 

k. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  
škole  Petra Studenca, Kanfanar 

l. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  
škole  Marčana 

m. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  
škole «Vazmoslav Gržalja», Buzet 

n. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Školskog odbora Osnovne  škole 
Juršići 

o. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  
škole  Jure Filipovića Barban 

p. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  
škole Jože Šurana, Višnjan 

q. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  
škole  Ivana Batelića – Raša 

r. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  
škole  Ivan Goran Kovačić Čepić 

s. Prijedlog  Rješenja o imenovanju članova Školskog odbora Osnovne  škole  
Fažana 

t. Prijedlog Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole 
Divšići 

u. Prijedlog  Rješenja o imenovanju članova Školskog odbora Osnovne  škole 
Joakima Rakovca , Sveti Lovreč Pazenatički 

v. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Školskog odbora Osnovne  škole – 
Scuola elementare  Milana  Šorge Oprtalj –Portole 

31.   
a. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Turističko – 

ugostiteljske  škole Antona Štifanića , Poreč, 
b. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Talijanske  

Srednje škole  - Scuola  media  superiore italiana «Leonardo da Vinci» Buje 
–Buie, 

c. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odboraTehničke  škole  
Pula, 

d. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odboraTalijanske 
srednje  škole  - Scuola media  superiore italianaRovinj – Rovigno, 

e. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora primijenjene  
umjetnosti  i dizajna  Pula, 

f. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Strukovne škole  
Pula 

g. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Eugena 
Kumičića Rovinj –Rovigno 

h. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odboraSrednje škole 
«Vladimir  Gortan» - Scuola media  superiore «Vladimir  Gortan» Buje – 
Buie 

i. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odboraSrednje škole  
Buzet 

j. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Medicinske  
škole Pula  

k. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Srednje škole  
Mate Blažine Labin 

l. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Gospodarske 
škole – Istituto profesionale  Buje – Buie 

m. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Gimnazije  Pula 
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n. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Gimnazije i  
strukovne  škole  Jurja Dobrile Pazin 

o. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Ekonomske 
škole Pula 

p. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Talijanske 
srednje škole Dante Alighieri , Pula – Scuola media superiore italiana  Dante 
Alighieri, Pola 

q. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Mate Balote  
Poreč 

r. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Škole za  
turizam, ugostiteljstvo i trgovinu  Pula 

s. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Glazbene škole  
Ivana Matetića Ronjgova  Pula 

t. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora industrijsko –
obrtničke  šole Pula 

u. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Srednje škole 
Zvane Črnje Rovinj, Scuola  media superiore «Zvane Črnje» Rovigno 

v. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova Domskog odbora Učeničkog  
doma Pula 

   
ORDINE DEL GIORNO 

 
1. Verifica del verbale sintetico della 41a seduta dell'Assemblea regionale della Regione 

Istriana, 
2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 
3. Proposta delle Prime modifiche e integrazioni del Bilancio della RI per il 2013, 
4.  

a. Proposta di Conclusione con la quale si approva la Relazione sullo stato del 
sistema di protezione e salvataggio sul territorio della Regione Istriana, 

b. Prioposta di Conclusione sull'approvazione delle direttrici per l'organizzazione 
e lo sviluppo del sistema di protezione e salvataggio sul territorio della 
Regione Istriana per il periodo dal 2013 al 2015, 

5.  
a. Proposta di avviso sull'intento di dare in concessione il demanio marittimo per 

la costruzione e l'uso economico dello ski – lift nella località „Stella Maris“ a 
Umago, 

6. Proposta di Delibera sull'acquisizione del diritto di usufrutto sull'immobile a favore 
della Regione Istriana,  

7. Interpellanza sul decentramento del Club dei consiglieri della Ladonja, 
8. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Programma di lavoro del Comitato 

consultivo giovanile della Regione Istriana per il 2013, 
9. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano delle uscite e del Piano finanziario 

della Società commerciale MIH s.r.l. per il 2013, 
10.  

a. Piano dell'attività della società AZRRI – Agenzia per lo sviluppo rurale 
dell'Istria s.r.l. Pisino, per il 2013, 

b. Piano finanziario della società AZRRI –Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria 
s.r.l. di Pisino per l'anno 2013,  

11. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione sullo stato delle misure 
per la stabilizzazione del sistema di approvvigionamento idrico della Regione Istriana 
nel 2013- PROGRAMMA OPERATIVO  

12. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano delle uscite per l'acquisto di 
materiale, pezzi di ricambio e servizi di manutenzione corrente e degli investimenti 
delle scuole elementari e medie superiori e delle Case dell'alunno della Regione 
Istriana per il 2013, 
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13. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano delle uscite per l'acquisto del 
patrimonio prodotto a lunga durata e gli ulteriori investimenti nel patrimonio non 
finanziario delle scuole elementari e medie superiori della Regione Istriana per il 
2013, 

14.  
a. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle 

funzioni decentrate nelle scuole elementari per il 2013, 
b. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle 

funzioni decentrate nelle scuole medie superiori e nelle Case dell'alunno per il 
2013, 

15. Proposta di Conclusione sul cambiamento di destinazione dei diritti stabiliti derivanti 
dal bilancio nell'ambito dei diritti complessivi stabiliti derivanti dal bilancio per il 
finanziamento delle funzioni decentrate delle scuole elementari e medie superiori 
della Regione Istriana per il 2013 

16.  
a. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera con cui si 

constata la proposta delle Modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola 
elementare Torre-Abrega, 

b. Proposta di Delibera sull'approvazione della proposta della Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare - Osnovna 
škola "Rivarela" Cittanova - Novigrad, 

17. Proposta di Conclusione con la quale cessa di essere in vigore la Conclusione che si 
fornisce l'interpretazione autentica della Delibera sull'emanazione del Piano d'assetto 
territoriale della Regione Istriana (Bollettino ufficiale della RI 10/2002), 

18. Proposta di Delibera sull'approvazione della delibera del Consiglio d'amministrazione 
dell'Ospedale generale di Pola sulla conformazione dell'attività ospedaliera, 

19. Proposta della Delibera con la quale si constata la necessità di ampliare la Rete della 
medicina d'urgenza, 

20. Proposta di Delibera con cui dà il consenso alla Delibera del Consiglio 
d'amministrazione delle Case istriane della salute ad acquistare la particella catastale 
5068/9 comune catastale Pola, della superficie di 218 m2 e la particella catastale 
5068/5 comune catastale Pola, della superficie di 62 m2, 

21. Proposta di Delibera con cui si dà la previa approvazione all'elaborato di lottizzazione 
e all'alienazione degli immobili della scuola, 

22.  
a. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera d'istituzione 

dell'Autorità portuale di Parenzo 
b. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera d'istituzione 

dell'Autorità portuale di Umago-Cittanova  
23.  

a. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera sull'assegnazione della 
concessione sul demanio marittimo per l'uso economico delle superfici 
marittime per l'allevamento delle cozze 

b. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera sull'assegnazione della 
concessione sul demanio marittimo per l'uso economico delle superfici 
marittime per l'allevamento del pesce e delle cozze, 

c. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera sull'assegnazione della 
concessione sul demanio marittimo per l'uso economico delle superfici 
marittime per l'allevamento delle cozze nell'area di „Soline“, 

24.  
a. Proposta di Delibera sull'assegnazione sull'assegnazione della concessione 

sul demanio marittimo ai fini dello sfruttamento economico delle spiagge 
marine degli hotel, dei villaggi turistici e dei campeggi dell'azienda 
ISTRATURIST UMAG S.p.A. di Umago, 
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b. Proposta di Delibera sull'assegnazione della concessione sul demanio 
marittimo ai fini dello sfruttamento economico delle spiagge marine degli hotel 
e dei campeggi dell'azienda RIVIERA ADRIA S.p.A. di Parenzo,  

c. Proposta di Delibera sull'assegnazione della concessione sul demanio 
marittimo ai fini dello sfruttamento economico delle spiagge marine dei 
campeggi dell'azienda VALALTA S.r.l. di Rovigno,  

d. Proposta di Delibera sull'assegnazione della concessione sul demanio 
marittimo ai fini dello sfruttamento economico delle spiagge marine degli hotel 
e dei campeggi dell'azienda LAGUNA NOVIGRAD S.p.A. di Cittanova, 

e. Proposta di Delibera sull'assegnazione della concessione sul demanio 
marittimo ai fini dello sfruttamento economico delle spiagge marine del 
villaggio turistico dell'azienda REZIDENCIJA SKIPER S.r.l. di Salvore, 

f. Proposta di Delibera sull'assegnazione della concessione sul demanio 
marittimo ai fini dello sfruttamento economico di parti delle spiagge marine e 
dello scivolo d'acqua nella baia di Tedule - Parenzo e presso Zelena laguna – 
Fontane, 

g. Proposta di Delibera sull'assegnazione della concessione sul demanio 
marittimo ai fini dello sfruttamento economico della spiaggia marina di Mareda 
– Cittanova, 

h. Proposta di Delibera sull'assegnazione della concessione sul demanio 
marittimo ai fini dello sfruttamento economico di parte di spiaggia marina - 
spiaggia cittadina di Parenzo, 

i. Proposta di Delibera sull'assegnazione della concessione sul demanio 
marittimo ai fini dello sfruttamento economico di parte di spiaggia marina e 
dello scivolo d'acqua - spiaggia cittadina di Parenzo, 

j. Proposta di Delibera sull'assegnazione della concessione sul demanio 
marittimo ai fini dello sfruttamento economico della spiaggia marina della baia 
di Getić – Fontane, 

k. Proposta di Delibera sull'assegnazione della concessione sul demanio 
marittimo ai fini dello sfruttamento economico della spiaggia marina 
dell'albergo "Villa Rosetta" – Zambrattia, 

l. Proposta di Delibera sull'assegnazione della concessione sul demanio 
marittimo ai fini dello sfruttamento economico della spiaggia marina di 
Zambrattia, 

25. Proposta di Delibera sull'attuazione del Programma di monitoraggio della qualità del 
mare per la balneazione sul territorio della Regione Istriana nel 2013, 

26. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Consiglio d'amministrazione 
del Museo etnografico dell'Istria - Etnografski muzej Istre a Pisino, 

27.  Proposta del Provvedimento di nomina del Presidente e dei membri del Consiglio 
d'amministrazione dell'Autorità portuale di Porto Albona, 

28.  Proposta del Provvedimento di nomina della Commissione tecnica per le concessioni 
sul demanio marittimo nella Regione Istriana 

29.  
a. Proposta del Provvedimento di destituzione del membro della Commissione 

per la parità di genere della Regione Istriana, 
b. Proposta del Provvedimento di nomina del membro della Commissione per la 

parità di genere della Regione Istriana, 
30.  

a. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare Dignano - Osnovna škola Vodnjan  

b. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare - Osnovna škola „Rivarela“ Cittanova 

c. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare Torre – Abrega - Osnovna škola Tar – Vabriga, 
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d. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare italiana - Talijanska osnovna škola „Edmondo De 
Amicis“ Buie - Buje  

e. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare Vladimir Gortan, Gimino 

f. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare Vladimir Nazor - Carnizza 

g. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare Vladimir Nazor, Orsera 

h. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare Vladimir Nazor, Sottopedena 

i. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare Vitomir Širola - Pajo S. Domenica 

j. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare di Sanvincenti 

k. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare Petar Studenac, Canfanaro 

l. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare di Marzana 

m. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare „Vazmoslav Gržalja“, Pinguente 

n. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare Juršići 

o. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare Jure Filipović Barbana 

p. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare Joža Šuran, Visignano 

q. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare Ivan Batelić - Arsia 

r. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare Ivan Goran Kovačić Čepić 

s. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare di Fasana 

t. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare dr. Mate Demarin Medolino 

u. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare Divšići 

v. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare Joakim Rakovac, S. Lorenzo del Pasenatico 

w. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare - Osnovna škola Milan Šorga Portole - Oprtalj 

31.  
a. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 

della Scuola turistico-alberghiera Anton Štifanić, Parenzo 
b. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 

della Scuola media superiore italiana - Talijanska srednja škola „Leonardo da 
Vinci“ Buie - Buje  

c. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola tecnica di Pola 

d. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola media superiore italiana - Talijanska srednja škola – Rovigno - 
Rovinj  

e. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola delle arti applicate e del design Pola 
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f. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola d'avviamento professionale, Pola 

g. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola di formazione professionale - Strukovna škola Eugen Kumičić 
Rovigno - Rovinj 

h. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola media superiore - Srednja škola „Vladimir Gortan“ Buie - Buje   

i. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola media superiore di Pinguente 

j. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola di medicina di Pola 

k. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola media superiore Mate Blažina Albona 

l. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
dell'Istituto professionale - Gospodarska škola Buie - Buje 

m. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico del 
Liceo di Pola 

n. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico del 
Liceo e scuola d'avviamento professionale Juraj Dobrila Pisino 

o. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola d'economia di Pola 

p. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola media superiore italiana - Talijanska srednja škola Dante 
Alighieri, Pola - Pula 

q. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola elementare Mate Balota Parenzo 

r. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola per il turismo, l'industria alberghiera e il commercio Pola 

s. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitto scolastico della 
Scuola di musica Ivan Matetić Ronjgov Pola, 

t. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola industriale e artigianale Pola, 

u. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola media superiore - Srednja škola Zvane Črnja Rovigno – Rovinj, 

v. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato della Casa 
dell'alunno di Pola. 

 
AD – 1 VERIFIKACIJA SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 41. SJEDNICE ŽUPANIJSKE 

SKUPŠTINE ISTARSKE ŽUPANIJE 
 

Skupština  je bez primjedbi sa 27  glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, verificirala 

 
    SKRAĆENI ZAPISNIK  

 
        sa 41. sjednice  Županijske  skupštine  Istarske županije 

 
 AD – 2 PITANJA  VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
 
 Utvrđen je  slijedeći redoslijed postavljanja  vijećničkih pitanja: 
 

1. Klub vijećnika Ladonje 
2. Klub  vijećnika IDS – HNS 
3. Klub  ostalih  vijećnika 
4. Klub  vijećnika  SDP – ZELENI 
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5. Klub  vijećnika  HDZ-HSS, pa  opet IDS-HNS, Klub  vijećnika Ladonje. I tako 
redom. 

 
 Vijećnika pitanja su se počela postavljati u  17,13  sati.  
 U ime Kluba vijećnika Ladonje za  postavljanje pitanja nije se nitko javio za riječ. 
 U ime Kluba vijećnika  IDS-HNS za riječ se javila  Nevija  Poropat. 
 
NEVIJA POROPAT : 
 
 Dobar večer svima. 
 Poštovani predsjedniče Županijske skupštine Istarske županije, zamjeniče Župana sa 
suradnicima, kolegice i kolege, vijećnici i vijećnice, poštovani predstavnici medija. 
 Ja imam jedno pitanje koje se vuče još od 2010. godine , 08.12.2008. godine, a radi 
se o prijemu digitalnog  televizijskog signala na području naše  Istarske županije. 
 Naime, o čemu se radi ? 
 Svi znate, svjedoci ste koliko loše se prima  digitalni signal u Istri i sada će nam se 
problemi još dodatno  povećati. 25.03. gase se svi repetitori preko  60. kanala, što smo imali 
prilike vidjeti u medijima, pa  se tako gasi i  68 kanal preko kojeg su neki naši građani i 
građanke mogli pratiti  nacionalni televizijski  program. Točno  2 5.03. 20113 godine se gasi.  
 Sada ćemo ostati i bez toga,  pa zanima  me  da li  uopće postoji volje i  želje u  
nadležnim  državnim institucijama da se taj problem riješi  na području  naše županije. 
 Naši građani i naše građanke u  Istri redovno plaćaju  RTL  pretplatu, kupili  su  sve 
moguće  resivere i  ne znam što sve nisu pokupovali  da bi  mogli pratiti televizijski program. 
Međutim, na kraju  im ostaje  samo  činjenica da plaćaju ono što  ne mogu  vidjeti. 
 Mene živo zanima  da li će se nešto pokrenuti u tom pravcu i da li  ćemo to uopće 
uspjeti riješiti. 
 Evo, toliko,  pa bih molila da li  zamjenika  Župana ili načelnika  uprave da mi probaju 
odgovoriti, ako ne da pripreme odgovor za iduću sjednicu  Županijske skupštine  Istarske  
županije. 
 Hvala lijepa. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.  
 Riječ ima zamjenik  Župana  Vedran Grubišić. 
 
VEDRAN GRUBIŠIČ : 
 
 Dobar dan svima prisutnima. 
 Ho l'ocasione di  salutare anche in lingua Italiana. 
 Danas kada smo ovdje  došli   ovaj problem moramo  reći da se veže samo  na 
digitalne signale i  prijeme  na analogne signale, kao i  na signalima radio postaja  na ovom  
našem području vezano uz  talijanske signale već smo imali problema.  
 Kada naglašavamo imali smo određene probleme vezano i uz komunikaciju sa  
državnim institucijama, već smo  nekoliko puta pisali i išli prema Ministarstvu prometa koje je 
nadležno za  ovaj dio posla i prema nadležnim agencijama, no, nismo doživjeli puno  sluha. 
Danas naglašavam da ćemo ponovno informirati vas vijećnike, što je i naša obveza o svim 
aktivnostima koje smo  do  sada učinili, a isto tako da  ćemo i poduzeti i neke nove aktivnost 
koje su u skladu sa time, pa  možda čak  sutra i do segmenta da se  dogovori i smanjenje  
nekakve  RTV-e pretplate ili neke  druge mjere za  građane  kojima  je sada svaka kuna vrlo 
bitna oko jednog ili drugog  problema  i mislim ako  nemaju  kvalitetu signala da tu kvalitetu 
ne trebaju ni u određenom segmentu plaćati, odnosno smanjeni račun RTV-e pretplate,  kao 
i neke  druge stvari. 
 Hvala vam.  
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DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospođo  Nevija Poropat imate li potrebe uzeti  riječ ? 
 Nema. 
 Hvala lijepa.  
 Riječ ima vijećnik  Zdenko  Pliško, a zatim  Evelina Biasiol  Brkljačić. 
 
ZDENKO PLIŠKO : 
 
 Gospodine predsjednice, zamjeniče Župane sa suradnicima, kolegice i kolege, 
gospodo iz medija. 
 Imam samo jedno pitanje. Imam  jednoga, ali je  direktno za  Župana, budući da ga  
nema  ću ga preskočiti. 
 Pitanje se odnosi na hospiciji. Mišljenja  sam da naša  županija,  kao  regija visoke 
razine brige za sve soje  građane, nameće se pitanje hospicija kao jedno neodgodivo pitanje 
i  ovakvom pomoći i uslugom pomogli bismo našim građanima u  trenucima njihove  najteže 
životne bitke. Volio bih  da mi se da odgovor, jer znam da je bilo  nekoliko razgovora, pa i 
nekakvih programa, planova, vezano za  hospiciji u  dijelu  Stare bolnice, međutim, znam da  
konkretno su  to bile  samo  želje, volio bih znati  da li se nešto  pouzima ili  ne. 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Riječ ima  resorna pročelnica Upravnof odjela za  zdravstvo i socijalnu skrb Istarske  
županije, gospođa Sonja Grozić – Živolić- 
 
SONJA GROZIĆ – ŽIVOLIĆ : 
 
 Dobar večer svima. 
 Zahvaljujem na pitanju. 
 Ja moram reći da smo većinu naših snaga na razvoju  palijativne  skrbi, općenito u  
Istarskoj  županiji,  tog  trenutka  usmjerili, pokrenuli  i dali  na razvoj  palijativne  skrbi, kao 
jednog  koncepta koji obuhvaća, ne samo zdravstvenu i medicinsku  njegu, nego i puno šire. 
Dakle, radili smo na tome da se osim liječnika i zdravstvenih stručnjaka iz primarne  
zdravstvene zaštite u kućne posjete  pacijentima dovode i  specijalnosti pojedinih  
specijalnosti, kao što su onkolozi,  kirurzi, neurolozi i psihijatri, koji  pacijentima mogu pomoći 
u kući. Radili smo na tome  da se  u  palijativnu  skrb uključi i socijalna  skrb, dakle, i centri  
socijalne skrbi i jedinice lokalne samouprave u dijelu  nadležnosti  koju imaju u odnosu na 
socijalnu  skrb. Radili smo na tome da se u  palijativnoj skrbi mogućnost  pružanja  skrbi 
uključe  domovi  za starije i nemoćne osobe. I radili smo na tome da se u  palijativnu skrb 
uključi i   duhovna  podrška i pomoć osobama, članovima obitelji kojima je to potrebno, te 
radili smo i  na  evidentiranju, obogaćivanju u koordinaciji rada u posudionicama ortopedskih 
pomagala i drugih  pomagala koji su  potrebni  osobama u danoj situaciji. 
 Izvidjeli smo i nekoliko objekata koji  bi mogli  biti prikladni za hospiciji  i smještaj 
određenog  broja kreveta za  palijativnu skrb. Razmišljali smo o   akutnim krevetima za  
područje  Istarske županije, bilo bi ih  negdje do  20-tak, a bili bi locirani  2, 3, 4 u  svakom od  
stacionara, postojećih  stacionara domova zdravlja. I promatrali smo  također jedno krilo  
Zaraznog odjela u okviru  Opće bolnice  Pula, stare lokacije.  Izrađen je tehnički snimak tog 
objekta.  

Ono što nam u svakom  slučaju treba za uspostavljanje takvog jednog  broja kreveta, 
i  ako hoćete odjela ili  odsjeka unutar nekog  od postojećih  bolničkih  odjela, jesu financijska  
sredstva, kako za uređenje samog prostora, jer  prostor sam po  sebi nije gotov, potrebno  bi 
bilo ga dovesti u  funkciju sukladno  pravilnicima. Ali još  zahtjevniji dio posla je  ekipiranje 
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tima djelatnika. Pri tome mislim i  na  liječnike i  na  medicinske sestre ili druge  medicinske 
tehničare koji bi radili samo  to.  Nažalost, u  Općoj  bolnici  Pula procijenjeno je da  su 
njihovi kadrovski resursi postojeći  toliko limitirani  i određeni da ne mogu uvesti  još jednu  
djelatnost bez novog zapošljavanja za što moramo svakako osigurati  i potporu unutar 
HZZO-a.  

A još je jedna stvar koja  traje malo vremena, a to je jedna  specifična edukacija ljudi 
koji mogu raditi  palijativnu  skrb. Naime, doista nije  palijativna  skrb baš sve  što se danas 
misli i kaže da je  skrb o umirujućim ili teško  bolesnima, nego  želimo stručno profilirati i one 
koji  će raditi u neposrednom radu sa  bolesnicima  i one koji  će biti   podrška cijelom tom 
sustavu. 

Evo,  radi  se na tome, a realizirano jer  koliko sam rekla.   
  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Kolega Plisko izvolite  imate pravo na riječ. 
 
ZDENKO PLIŠKO : 
 
 Zahvaljujem pročelnici Sonji Grozić - Živolić na odgovoru. 
 Razumio sam što bi  trebalo učiniti. Međutim, to ne znači da bismo  trebalo  čekati to 
što bi trebalo učiniti. Moje pitanje je išlo u  smjeru da  trebamo nešto početi poduzimati. 
Dakle,  suština mog pitanja je išla u tom smjeru. Dakle, ja otprilike  znam upravo ove  
probleme koje ste  rekli, poznati su nam svima, međutim, to  nije dovoljno da znamo što 
treba to početi rješavati. 
 Zahvaljujem. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala. 
 Gospođo  pročelnice imate li potrebe uzeti  riječ ? 
 Nema.    
   Hvala.  
 Sada je na redu Klub vijećnika  SDP- ZELENA STRANKA : 
 Gospodine  Rupnik izvolite, imate riječ. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, zamjeniče Župana sa suradnicima , kolegice i 
kolege, gospodo novinari.  

Ovog puta nakon 4 godine  nemam pitanja, a imam prijedloge, jer pri kraju mandata 
smatram da je pitanje deplasirano, pa  bih predložio  županiji da izvidi mogućnost  pokretanja 
postupka protiv  HEP-a vezano za Plomin 3, jer smatram da je u  povijesti u posljednjem 
periodu da je  HEP  kršio  zakone Republike Hrvatske, a isto tako nije poštivao našu  
prostorno plansku dokumentaciju,  gdje je faktički sve bilo jasno što smo mi  tražili, a to je 
nas  podupro  zakon,  pa bi  trebalo pokrenuti postupak i da se stane na kraj samovolji  
pojedinaca ili možda grupe ljudi koji se  žele  nametnuti iznad prava koje  građani  Republike  
Hrvatske imaju, pogotovo kada usporedimo  Međunarodnim konvencijama, jer su i one  
prekršene, jedna i druga, Kioska i Ahuska. Predložio bih, ako postoji mogućnost, da izvidimo 
da se  pokrene takav postupak  da se blokira, jer vidimo da se nama nešto radi iza  leđa. 

Drugo, prije  dvije ili tri godine sam predlagao da bi  na sjednici  Skupštine Istarske  
županije trebalo pokrenuti  raspravu o poslovanju tvrtki u  Istri. Čak sam predložio  da bi 
možda u prvom naletu trebalo  raspraviti o poslovanju tvrtki koje imaju preko 100 zaposlenih, 
kasnije bi se taj broj spuštao čak na 50  do  100, da bismo se upoznali  sa poslovanjem  
tvrtki. One koje dobro posluje, jasno  je da će  vjerojatno  sadašnji i  budući  vijećnici to 
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pozdraviti, a oni koji imaju problema da se javnost upozna upravo putem Županijske 
skupštine i da se vidi na koji  način se može djelovati, jer treba poštivati staro pravilo bolje 
spriječiti nego liječiti. 

Hvala.     
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala  gospodinu  Josipu Antonu Rupniku. 
 Prijedlog  će biti proslijeđen  nadležnim službama. 
 Sada je na redu Klub vijećnika  HDZ-HSS. 
 Riječ ima  vijećnik Marino  Roce. 
 
MARINO ROCE : 
 
 Mislio sam svoje pitanje postaviti gospodinu  Županu, ali kako ga nema mislim da će 
mi  netko drugi odgovoriti umjesto njega.   
 Dobar dan, pozdrav svima. 
 Prvo pitanje. 
 Približava nam se kraj mandata, već se dugi niz godina vuče priča oko  projekta 
Brijuni rivijera. Htio bih  čuti informaciju što se dešava  sa projektom  Brijuni rivijera i u kojoj je  
fazi. Vidimo  da je sada prijedlog  da direktor Brijuni  rivijere ide u  Ministarstvo turizma, tako  
da ne znamo, - to  je  bio jedan od strateških projekata koji su se ovdje  prezentirali, - ne 
znam  što se  s time  događa. 

 A i druga je situacija danas, da nas se informira što je sa  bolnicom. Vidimo da se 
događaju neke situacije oko  financiranja i koja je to situacija, da li taj  financijski  okvir će  
zaokružiti cijelu investiciju, zapravo kako to  završiti,  da nam  se ne desi, jer vidimo da nije  
bilo  dobre volje da  se bolnica gradi, pa  ne vjerujem da ima  ni  sada, možda griješim, pa 
bih  htio da nam se ne desi  da samo pred izbore počnemo  graditi, pa da imamo bolnicu kao 
Zagreb sveučilište, koji zjapi i zidove  promatramo  tamo.  

Evo, toliko. Hvala.    
     
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Riječ ima  zamjenik  Župana, gospodin  Vedran Grubišić. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Zahvaljujem na ovim pitanjima. 
 Moram naglasiti  da ova dva pitanja su bila  najčešća pitanja,  koja  su vjerojatno u 
toku ovog mandata bila upućivana, pa da idem redom. 
 Kada smo kod  Brijuni rivijere, raspisan  je sukladno zakonu  javni  natječaj  za 
direktora.  Sada ću vam  reći  koji bi postupak trebao ići. 
 Ide sam natječaj, nakon toga jedna komisija  utvrđuje  pravovaljanost ponuda koje su 
pristigle, odnosno  natječajnih dokumentacija koje su pristigle prema tvrtki Brijuni  rivijera. 
Nakon toga slijedeći korak je  Nadzorni odbor, koji daje prijedlog  Skupštini, Skupština daje 
prijedlog nadležnom Ministarstvu, Ministarstvo daje prijedlog DUD-iu, DUD-i  daje prijedlog 
Vlade  i Vlada tada daje suglasnost  Skupštini  Brijuni  rivijera da odabere direktora. 
 Moramo naglasiti da je država većinski vlasnik u tom postupku. 
 Isto tako  vjerojatno bi  taj postupak trebao  u nekakvom budućem periodu  naći 
načina da se malo i skrati, jer sve ove  službe na ovaj  način nema smisla  zaista da daju se 
te moguće suglasnosti, jer vidimo  da se gubi puno vremena, a isto tako i puno novaca.  
 Prijedlog  je bio  da gospodin Ratomir Ivičić  ponovno  bude direktor tvrtke Brijuni  
rivijere,  no očekujemo da će  u  slijedećem mandatu biti izabran za zamjenika  turizma, te da 
će preuzeti novu  dužnost, a isto tako da ćemo morati za direktora  tvrtke  Brijuni  rivijere 
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raspisati novi natječaj i ponoviti svih ovih koliko  sam ih  nabrojao  6, 7 koraka vezano uz 
izbor  direktora navedene tvrtke. 
 Naglašavam  da je država većinski vlasnik same tvrtke  Brijuni rivijera, kao i projekata 
koji su  vezani uz  nju. 
 Kada govorimo o  tvrtki  Brijuni  rivijera  naglašavam i tu  stvar. Proteklih  mjeseci bilo 
je po medijima dosta napisa  da tvrtka posluje sa određenim gubitkom ili određenim 
minusom, a to zapravo nije istina, jer se u ovom  trenutku pripremaju određeni materijali, 
određeni projekti za ove 3 svima poznate lokacije i  vjerujemo da  ćemo  u  najkraćem 
mogućem roku, vidimo i neke natječaje  moći i ponoviti, a  i  neke strateške dogovore postići 
vezano i uz  neke lokacije, kao što su  Pineta, kao i mogućnost  širenja na neke druge 
lokacije samog projekta Brijuni rivijera, ako država i mi kao  županija odlučimo  nastaviti s 
njim. 
 Kada govorimo o bolnici na ovom mjestu možemo  reći da je postupak vezano uz 
garancije, vezano uz  izgradnju, naglašavam izgradnju, ne opremanje, izgradnja bolnice je  
vezano uz financiranje samog postupka, znamo da je tu  Hrvatska  banka  za obnovu i 
razvitak, kao i onaj dio kredita koji  dižemo preko komercijalne banke  vezano uz  kredit, 
dobivene su sve suglasnosti od  strane nadležnog  Ministarstva i  sada  raspisujemo natječaj 
za  izvođača  radova i vjerujemo  da ćemo  sam taj postupak okončati do ljeta i  vjerujemo  
da će se početi s izgradnjom  same bolnice. 
 Kada govorimo o postupku opremanja  bolnice, postupak opremanja bolnice, javili 
smo se  na fondove Europske  unije  vezano uz iste. Moramo  naglasiti da smo  dobar dio 
tog  suporta dobili i iz  Beča, kao i iz  Bruxellesa vezano uz navedene projekte. Mislimo  da  
dobro stojimo  vezano i uz  opremanje same bolnice,  gdje  će građani Istre iz  Europskih 
fondova dobiti moderno opremljenu  bolnicu.  
 Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.   
 Gospodine Roce  izvolite, imate riječ. 
 
MARINO ROCE : 
 
 Nisam baš dobio odgovor što se tiče tvrtke  Brijuni rivijere u kojoj je fazi, jer  ako  smo 
neki projekt  fulali možemo reći da smo ga  fulali, pa da idemo u drugom pravcu.  Ne znam, 
vidim da je to stalo i da stoji i da je mrtvo, a to  sa  izborom novog  direktora da li  ćemo nešto  
promijeniti ne znam. Ali  tu  bih se na to osvrnuo- Izgleda da smo i ove godine osakatili  naše  
kadrove i  da  nemamo  kadrova. Nemam ja protiv  nikoga, ali vidim i na aerodrom Pula, 
aerodrom spada jednim  dijelom  uz turizam, uz  promet, pa  da nije  jedan naš kadar, koji je 
izrastao u Istri, mogao voditi taj aerodrom, pa  nam se tako ne počne dešavati i za  Brijuni 
rivijera. Ne zna, skeptičan sam sve više oko tog projekta i u njemu treba nešto mijenjati ili 
reći  idemo na nešto drugo.  

 A u istom pravcu i oko bolnice  kako se razvija, bojim se, još nije ni počelo, kako  će i 
završiti, i da li možemo biti  jači u pravcu da se tu  i ta realizacija  konkretno započne i 
konkretno završi. Nikako da  krene, bez obzira što se sada ide u pravcu  raspisivanja 
natječaja, ali nisam siguran da li je  kompletna atmosfera oko toga  da to  stvarno i  u  
najboljem pravcu krene.   
 Evo, toliko. Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala. 
 Imate li potrebe uzeti riječ ? 
 Nema.  
 Na redu je Klub  vijećnika  IDS- HNS. 
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 Riječ ima  Alida  Perkov. 
 
ALIDA PERKOV : 
 
 Dobar večer svima, buona  sera a tutti. 
 Željela sam zapro postaviti isto pitanje koje je  postavio  uvaženi  vijećnik  Marino  
Roce, tako da  nemam  drugih pitanja. 
 Hvala lijepa.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 I sada je  još ostala za postavljanje vijećničkog pitanja  vijećnica   Evelina  Biasiol – 
Brkljačić. 
 
EVELINA BIASIOL – BRKLJAČIĆ : 
 
 Ja sam samo  htjela pitati ravnatelja  ŽUC-a kada ću dobiti odgovor na moje pitanje 
od  12.012.2012. godine što se tiče  rubnika i kolnika i drenaže za ceste. Rekao je  Župan  
da ne može sve znati, pa  da će  mi uputiti pismeni odgovor, ali još uvijek nema tog  
pismenog odgovora. 
 Hvala.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 To je zapisano u zapisnik i  tražit ćemo da vam se pošalje odgovor.  
 I sada je još ostao  Nenad Boršić, Klub vijećnika  HDZ - HSS, za  postaviti  
vijećničkog pitanja. 
 
NENAD  BORŠIĆ : 
 
 Poštovani predsjedniče, zamjeniče Župana, gospođe vijećnice  i gospodo vijećnici. 
 Malo sam si  razmišljao  da li  bih ili ne bi  se javio za  riječ, jer sam dobio odgovor što 
se tiče   Prekršajnog suda u  Labinu, ali danas me je u biti moj susjed malo zamislio  i na 
osnovu tog razgovora s njime sam zaključio ipak da postavim to pitanje. 
 Činjenica je da je došlo do preseljenja Prekršajnog suda Labin u Pazin. Postavlja se 
jedno veoma  važno pitanje u svemu tome. Prema ovome  je vidljivo da  ustroj  državnih  
službi nije u vrsi  građana Istre, u ovom slučaju  Labinštine. Svi mi bismo možda htjeli biti  
malo komotniji, to je sve u redu, Prekršajni sud je preseljen u  Pazin, ali  stvar je u tome  da 
nema nikakve kvalitetne veze između Labina i  Pazina., pa  se postavlja pitanje kako  
razmišljamo o tih  25.000 ljudi koji  žive  na području Labinštine. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Riječ ima zamjenik  Župana Vedran Grubiši, koji  će odgovoriti  na postavljeno 
pitanje. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Mislim da ćemo o ovoj  temi  još možda i pod nekim drugim pitanjima, odnosno po 
nekom drugom točkom dnevnog reda danas još razgovarati, a to se veže i na temu 
decentralizacije,  na temu  nekakvih drugih načela o kojima mi danas moramo govoriti, kao i 
o otvorenosti donošenja  odluka. Danas  ovdje danas sjedi  28, što  bi  bilo knap  praktički za 
kvorum,  odnosno za donošenje  novog  Statuta, novog  Poslovnika. Moramo  naglasiti da  



19 

 

ova Županijska  skupština nije obična skupština, nego je nastavak Županijske skupštine, 
odnosno Istarskog sabora, koji je imao sjedište u  Poreču od  1861. godine i sve  važne 
odluke  su se donosile i odavno su naši preci  bili ponosni na to. Mislim da mi moramo s ovim 
svojim i načinom donošenja odluka i borbom za i  Prekršajni sud u Labinu, Prekršajni  sud u 
nekim drugim mjestima gdje  je izbrisan, isto tako moramo se boriti i isto tako se moramo 
boriti za Trgovački sud, koji smo iz  Pazina kao takav, kao  jednom mjestu  dizlocirali, i  neke 
druge  službe, koje  ne bi  trebale ići  ka  jednom novom preustroju  Republike  Hrvatske, ne 
bi se trebalo dopuštati  da građani  budu  bačeni pod noge. Slažem se s vama. 
 Kada govorimo o  tim službama, kada govorimo  o  borbi  za  Trgovački sud, kada 
govorimo  o borbi za Prekršajni sud, kao i za pravednost, odnosno  donošenju odluka,  ljudi 
imaju pravo na trodiobu  vlasti, mislim da je ovaj  element vrlo bitan o kojem ste malo prije 
rekli. I  svi mi ovdje koji  smo i koji donosimo nekakve odluke za  žitelje Istre, isto tako 
moramo biti odgovorni i moramo reći da u jednoj nekakvoj decentralizaciji, jednoj  nekakvoj 
borbi, mislim da je osnovno načelu  svih  nas ovdje,  da moramo pokušati da  jedan 
Trgovački sud u Pazinu, kao i  Prekršajni sud u Labinu, kao i  neke druge institucije, koje su 
pokušane prebaciti  na jedan tihi ili  manje tih  način iz Pule ili  iz  Pazina u Rijeku ili  možda 
čak i dalje. To  zapravo na našem području je vrlo bitno da ostanu iz  razloga  što se ovdje 
dešava dnevno gospodarska i neka  druga aktivnost. A isto tako  imamo primjera u Republici 
Hrvatskoj, gdje  su  građeni novi sudovi, a kasnije  nakon toga u te iste  sudove  ikad nitko 
nije  uselio unutra, i  danas se moraju plaćati zaštitarske  službe da čuvaju te  objekte. Neka  
nam se to ne desi. Istra  uz  Zagrebačku regiju je regija koja je po zadnjem popisu 
stanovništva imala povećani broj stanovnika. Mislim da možemo biti ponosni na to, ali isto 
tako moramo  sve službe i sve ove elemente državnosti, kao što su i ovo,  kao što su i 
poštanski uredi po malim mjestima, kao i neke druge aktivnosti, moramo se boriti za  njih iz 
dana u dan.  
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Izvolite gospodine Boršiću, imate riječ.  
 
NENAD  BORŠIĆ : 
 
 Zahvaljujem gospodine  zamjeniče Župana.  
 Činjenica je da kada sagledamo  pitanje Pazina, kada se sve to  skupa dešava, moj 
susjed, dobar prijatelj, ovako mi je rekao : Pa nama bi bolje bilo da je Prekršajni sud  
preseljen u Rijeku. Tako i tako je tendencija da se sve seli gore od strane državnih  službi. 

 Postavio sam mu još jedno pitanje, kada smo već u  razgovoru.  
 Činjenica je da se po Labinštini  poteže jedno pitanje  kako je moguće da se 

Labinština izuzela iz reklamnog materijala Turističke zajednice. Kada  sagledamo sve to 
skupa kamo nas  to vodi, prema  nekoj sivoj zoni, kao Labinu, Labinštini ili ne znam kamo.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Izvolite gospodine zamjeniče Župana, imate riječ. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Zahvalio bih  se  na ovom pitanju. 
 I sam, sam postavio isto to pitanje i  dobio sam odgovor koji pokazuje  slijedeće.  
 Kada  govorimo o prodaji  tržišta, kada govorimo o pripremi  tržišta pred turističku 
sezonu, kada govorimo  o  nekakvim stvarima vezanim uz  marketing, marketinški stručnjaci 
kažu  da je potrebno uzeti nekih  3 do  4 lokacija, odnosno  3 do 4  branda, koji su bitni za  
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nekakav  element. Ja  vjerujem da će kroz  jedno   kratkoročno razdoblje  i  Podzemni  grad  
Labin, kao i neki  drugi projekti vezani uz Labinštinu,  da će biti dio istarskog  branda. Mislim 
da  se to uspijeva razvijati. 

Ovaj materijal je samo jedan od materijala, koji su  vjerujem dobro napravljeni i  
vjerujem da će povećati turističku ponudu po kvaliteti  i  na  području  Županije, a tako i  na 
području  Labinštine, jer kako nam svi  sajmovi do sada  pokazuju da će ova  turistička 
sezona biti još bolja od prošlogodišnje. 

 Naravno, pitanje je na mjestu. Mislim da je dobro, ali u ovom trenutku mislim da se 
treba locirati na par istarskih  brandova, da li su to tartufi, da li je to Arena, koji privlače goste.  

Imamo i jedan određen broj problema kada govorimo o pripremi turističke sezone. Tu  
su važni  čarteri, važne vize, važni neki drugi problemi, koje moramo i dnevno  rješavati,  
samo čim kvalitetnije pripreme  turističke sezone. Ali, vjerujte, Labinština  nije namjerno 
izostavljena.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
 Ovime smo iscrpili 2. točku  dnevnog  reda. 

Uštedjeli smo 30,00 minuta. 
 
 AD – 3 PRIJEDLOG  PRVIH IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA 

ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2013. GODINU  
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Izvješća nadležnih  radnih  tijela  vijećnici  su dobili  na vijećničke  Klupe. 
 Kraće uvodne napomene za ovu točku dnevnog  reda je  dala SLAVICA BENČIĆ – 
KIRAC, pročelnica  Upravnog odjela  za financije i proračun Istarske županije. 
 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i stavlja  na glasanje Prijedlog  
Prvih izmjena i dopuna Proračuna IŽ za  2013. godinu, te nakon glasanja utvrđuje  da je  
Skupština sa  22 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  4 «SUZDRŽANA» glasa, donijela   
 

PRVE IZMJENE I DOPUNE 
         Proračuna IŽ za  2013. godinu 

 
  AD – 4 

a. Prijedlog Zaključka  o prihvaćanju  Izvješća o  stanju  sustava zaštite   
i spašavanja na području Istarske  županije, 

b. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  smjernica  za  organizaciju  i 
razvoj sustava zaštite i  spašavanja  na području  Istarske  županije 
za  razdoblje od  2013. – 2015. godine  

 
Predlagatelj za ovu točku  dnevnog reda je  Župan  Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez  rasprave  odvojenim glasanjem za točku a. i b. sa  26 glasova 

«ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijela pod 
 a.      
     Z A K L J U Č A K 
 
o prihvaćanju  Izvješća o  stanju  sustava zaštite mi spašavanja na području Istarske  
županije, 

b. 
     Z A K L J U Č A K 
 

o prihvaćanju  smjernica  za  organizaciju  i razvoj sustava zaštite i  spašavanja  na 
području  Istarske  županije za  razdoblje od  2013. – 2015. godine  
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AD - 5.  
  a. Prijedlog Obavijesti o namjeri  davanja  koncesije  na 
              pomorskom  dobru u svrhu  izgradnje i  gospodarskog 
              korištenja  ski – lift na lokaciji «Stela  Maris» u Umagu 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić. 

  
Skupština je bez  rasprave  sa  26 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez 

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  pod 
a. 

O B A V I J E S T  
 
o namjeri  davanja  koncesije  na  pomorskom  dobru u svrhu  izgradnje i  
gospodarskog   korištenja   ski – lift na   lokaciji  «Stela  Maris» u Umagu 

 
AD - 6   PRIJEDLOG ODLUKE O STJECANJU PRAVA 
              PLODOUŽIVANJA  U KORIST ISTARSKE ŽUPANIJE 
              NAD NEKRETNINOM  

 
Predlagatelj za ovu točku  dnevnog reda je  Župan  Istarske  županije Ivan Jakovčić.  
Skupština  je  bez  rasprave sa  26 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez 

«SUZDRŽANIH» glasova, donijela pod 
 

O D L U K U   
 
o  stjecanju  prava ploduživanja u korist  Istarske   županije nad  nekretninom  

 
AD – 7 INTERPELACIJA KLUBA  VIJEĆNIKA  LADONJE  
 
 Predlagatelj  ove točke  dnevnog reda je  Klub vijećnika Ladonje. 

U ime predlagača uvodno obrazloženje je dao  ALEN ROSANDA, u ime Kluba 
vijećnik  Ladonje.  

U ime  Župana  dodatno obrazloženje je dao  načelnik  uprave, gospodin VALERIO 
DFRANDIĆ : 
 
 U  raspravi u ime klubova  vijećnika  su sudjelovali : MARINO ROCE, u ime Kluba  
vijećnika  HDZ-HSS,  TEDI CHIAVALON, u ime Kluba  vijećnika IDS- HNS, MARINO ROCE, 
replika, TEDI CHIAVALO, odgovor  na repliku, u pojedinačnoj  raspravi : ZDENKO PLIŠKO, 
TAMARA  BRUSSICH, MARIN GRGETA, TEDI CHIAVALON, traži  kraću  stanku  radi 
dogovora o Zaključcima  sa Klubovima  vijećnika.  
 Predsjednik  DNO KOZLEVAC, određuje  stanku u trajanju od  10 minut. 
  
   - STANKA OD 18,25 – 18,35  SATI - 
   
 U  Nastavku  VALERIO DRANDIĆ, izvijestio je  Suštinu da je na sastanku 
predstavnika Klubova vijećnika dogovoren slijedeći prijedlog  Zaključka:  
 1. Skupština Istarske  županije iskazuje zabrinutost zbog određenih procesa koji  se  
dešavaju  na području  ustroj i ovlasti  državnih  institucija  JL(P)S, službi i poduzeća, a koji 
ukazuju  na daljnje centralizaciju i  smanjenje odnosno oduzimanja dijela  ovlasti lokalnoj i  
područnoj  samoupravi.   
 2. Jednako tako iskazujemo  na zabrinutost jer se takvim potezima kojima se dio  
ovlasti i institucija seli  prvenstveno u Rijeku , prejudicira  budući teritorijalni ustroj  prije nego  
je započeo  bilo kakav  demokratski proces rasprave i usuglašavanja  po tom više nego 
značajnom pitanju. 
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3. Uvjereni  smo da je Istarska županija jedna od  hrvatskih  županija  koja u 
potpunosti ispunjava sve kriterije  ekonomske učinkovitosti odnosno fiskalnog  potencijala, 
lokalne demokracije, izraženog identiteta, kao i one kulturne i povijesne, da bi u  budućem  
ustroju  ostala  županija (regija), a na čemu  insistiramo. 

4. Skupština  Istarske županije podržava i potiče proces decentralizacije  zacrtan 
«Planom 21», te poziva  Vladu RH da pristupi njegovom provođenju  što hitnije, budući da i 
isti može bitno doprinijeti efikasnosti  države i izlasku  iz ekonomske  krize.  
  5. Sugerira  se i poziva  Župana da putem Upravnih odjela i  županijskih  tijela 
pokrene konkretne aktivnosti kojima je za cilj  inicirati promjene zakona  glede porezne ( 
fiskalne) decentralizacije i upravne decentralizacije  ( prijenosa  poslova) odnosno  
nadležnosti sa  državnih  na tijela  jedinica  područne (regionalne) samouprave. 
 6. Uspostaviti suradnju  s odgovarajućim  tijelima jedinica  područne (regionalne) 
samouprave u  Republici Hrvatskoj  kako vi se pokrenuo proces zajedničkih inicijativa  i 
aktivnosti  usmjerenih na povećanje decentralizacije i  veće autonomije  regionalne 
samouprave. 
 7. Temeljito proučiti najbolju  praksu drugih država osobito članica  EU i  predložiti  
modalitete prijenosa  poslova i  nadležnosti   s tijela  državne uprave  na tijela područne 
(regionalne)  samouprave.  
  

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i stavlja na glasanje prijedlog  
Zaključka što  ga je iznio Valerio  Drandić u ime klubova vijećnika, te nakon glasanja utvrđuje  
da je  Skupština  sa  25 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV i  bez  «SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela  slijedeći 
 
    Z A K L J U Č A K 
 
 1. Skupština Istarske  županije iskazuje zabrinutost zbog određenih procesa koji  se  
dešavaju  na području  ustroj i ovlasti  državnih  institucija  JL(P)S, službi i poduzeća, a koji 
ukazuju  na daljnje centralizaciju i  smanjenje odnosno oduzimanja dijela  ovlasti lokalnoj i  
područnoj  samoupravi.  
 2. Jednako tako iskazujemo  na zabrinutost jer se takvim potezima kojima se dio  
ovlasti i institucija seli  prvenstveno u Rijeku , prejudicira  budući teritorijalni ustroj  prije nego  
je započeo  bilo kakav  demokratski proces rasprave i usuglašavanja  po tom više nego 
značajnom pitanju. 

3. Uvjereni  smo da je Istarska županija jedna od  hrvatskih  županija  koja u 
potpunosti ispunjava sve kriterije  ekonomske učinkovitosti odnosno fiskalnog  potencijala, 
lokalne demokracije, izraženog identiteta, kao i one kulturne i povijesne, da bi u  budućem  
ustroju  ostala  županija (regija), a na čemu  insistiramo. 

4. Skupština  Istarske županije podržava i potiče proces decentralizacije  zacrtan 
«Planom 21», te poziva  Vladu RH da pristupi njegovom provođenju  što hitnije, budući da i 
isti može bitno doprinijeti efikasnosti  države i izlasku  iz ekonomske  krize.  
  5. Sugerira  se i poziva  Župana da putem Upravnih odjela i  županijskih  tijela 
pokrene konkretne aktivnosti kojima je za cilj  inicirati promjene zakona  glede porezne ( 
fiskalne) decentralizacije i upravne decentralizacije (prijenosa  poslova) odnosno  nadležnosti 
sa  državnih  na tijela  jedinica  područne (regionalne) samouprave. 
 6. Uspostaviti suradnju  s odgovarajućim  tijelima jedinica  područne (regionalne) 
samouprave u  Republici Hrvatskoj  kako vi se pokrenuo proces zajedničkih inicijativa  i 
aktivnosti  usmjerenih na povećanje decentralizacije i  veće autonomije  regionalne 
samouprave. 
 7. Temeljito proučiti najbolju  praksu drugih država osobito članica  EU i  predložiti  
modalitete prijenosa  poslova i  nadležnosti   s tijela  državne uprave  na tijela područne 
(regionalne)  samouprave.  
 
 AD- 8  PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O ODOBRENJU  PROGRAMA 
                      RADA  ŽUPANIJSKOG SAVJETA  MLADIH  ISTARSKE 
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                      ŽUPANIJE  ZA 2013.GODINE  
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
  Skupština sa  26 glasova «ZA», bez  glasova  «PEOTIV» i  bez «SUZDRŽAIH» 
glasova, donijela 
 
    Z A K L J U Č A K 
 
o odobrenju  Programa rada  Županijskog  savjeta mladih Istarske županije za  2013. 
godinu 
 

 AD – 9 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU  PLANA 
             RASHODA  I FINANCIJSKOG PLANA  TRGOVAČKOG 
             DRUŠTVA  MIH D.O.O. ZA  2013. GODINU 
 

 Predlagatelj za ovu točku dnevno reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić.  
 Skupština je  bez  rasprave sa 24 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez 
«SUZDRŽANIH» glasova, donijela 

 
     O D L U K U      
 

o prihvaćanju  Plana rashoda  i Financijskog  plana trgovačkog  društva MIH d.o.o. za 
2013. godinu 

  
    AD - 10.     
 a. Plan poslovanja   društva AZRRI - Agencije za  ruralni razvoj 
              Istre  d.o.o. Pazin, za  2013. godinu, 
 b. Financijski plan poslovanja Društva AZRRI – Agencija za ruralni 
               razvoj Istre  d.o.o. Pazin,  za  2013. godinu  

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevno reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić.  

Skupština je  bez  rasprave, odvojenim glasanjem za točku  a. i b., sa  24 glasova 
«ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez glasova, donijelo pod  
 a. 

PLAN POSLOVANJA  
 
društva AZRRI - Agencije za  ruralni razvoj  Istre d.o.o. Pazin, za  2013. godinu, 
 b. 
    FINANCIJSKI PLAN  POSLOVANJA  
 
Društva AZRRI – Agencija za ruralni   razvoj Istre  d.o.o. Pazin,  za  2013. godinu  

 
AD – 11 PRIJEDLOG  ZAKLJUČKA O  PRIHVAĆANJU 
               IZVJEŠĆA O STANJU  I MJERA ZA 
               STABILIZACIJU  VODOOPSKRBNOG  SUSTAVA 
               ISTARSKE ŽUPANIJE  U 2013. GODINI – OPERATIVNI PROGRAM 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župa Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dao MILAN ANTOLOVIĆ, 

pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo,  lovstvo, ribolov i   vodoprivredu. 
 U  raspravi  su sudjelovali :  DAMIR IVETIĆ, u ime Kluba  vijećnika Ladonje, koji je 
predložio  da se prihvati i Zaključak  Odbora za gospodarstvo  Istarske  županije, koji glasi : 
 Podržava  se prijedlog  Zaključka o prihvaćanju Izvješća o  stanu  i  mjera za  
stabilizaciju  vodoopskrbno  sustava Istarske županije u  2013. godini – OPERATIVNI 
PROGRAM s tim da se  zaduži Župan Istarske  županije i  Povjerenstvo koje  je 
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imenovao Župan da donese  terminski plan aktivnosti  na realizacije projekta, te zaduži 
sve subjekte za  doslovnu provedbu  terminskog plana. 

 MARINO ROCE, u ime Kluba vijećnika  HDZ-HSS; pojedinačnoj  raspravi NENAD  
BORŠIĆ,  AHMED  MAKOTA, MILAN ANTOLOVIĆ.  

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i stavlja na glasanje Zaključak o 
prihvaćanju  Izvješća o stanju  i mjera za stabilizaciju vodoopskrbnog  sustava  Istarske  
županije u  2013. godini – OPERATIVNI PROGRAM sa Zaključkom  Odbora  za  
gospodarstvo Istarske  županije, te nakon glasanja utvrđuje  da je  Skupština sa 25 glasova  
«ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  3 «SUZDRŽANA»  glasa, donijela  
     
     ZAKLJUČAK  
 
o prihvaćanju  Izvješća o stanju  i mjera za stabilizaciju vodoopskrbnog  sustava  
Istarske  županije u  2013. godini – OPERATIVNI PROGRAM sa Zaključkom  Odbora  za   
gospodarstvo Istarske  županije.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

 
     Članak  1 

 Prihvaća se  Izvješća o stanju  i mjera za stabilizaciju vodoopskrbnog  sustava  
Istarske  županije u  2013. godini – OPERATIVNI PROGRAM                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

     Članak  2 
 OPERATIVNI PORGRAM – Nacrt iz točke  1, oog  Zaključka postaje sastavni dio 
strateških  razvojnih  dokumenata Istarske županije. 
     Članak 3 
 Za koordinatora provedbe Operativnog programa zadužuje se  Upravni odjel  za 
poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov i vodoprivredu Istarske županije, a za provedbu 
Javni isporučitelji  vodnih  usluga javne vodoopskrbe u Istarskoj županiji 

 
 Zaključak Odbora za  gospodarstvo Istarske županije. 
 
 Podržava  se prijedlog  Zaključka o prihvaćanju Izvješća o  stanu  i  mjera za  
stabilizaciju  vodoopskrbno  sustava Istarske županije u  2013. godini – OPERATIVNI 
PROGRAM s tim da se  zaduži Župan Istarske  županije i  Povjerenstvo koje  je 
imenovao Župan da donese  terminski plan aktivnosti  na realizacije projekta, te zaduži 
sve subjekte za  doslovnu provedbu  terminskog plana. 
 

 AD - 12 PRIJEDLOG ODLKE O PRIHVAĆANJU  PLANA 
                   RASHODA ZA  NABAVU MATERIJALA, DIJELOVA  I 
                   USLUGA  TEKUĆEG  I INVESTICIJSKOG 
                   ODRŽAVANJA  OSNOVNIH I SREDNJIH  ŠKOLA, TE 
                   UČENIČKIH DOMOVA  ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2013. GODINU   
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez  rasprave sa 24 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  

SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
   
     O D L U K U  

 
o prihvaćanju  Plana rashoda  za  nabavu  materijala,  dijelova i usluga tekućeg i 
investicijskog  održavanja  osnovnih i srednjih škola, te učeničkih domova  Istarske  
županije  za  2013. godinu.  

 
AD – 13 PRIJEDLOG  ODLUKE O PRIHVAĆANJU  PLANA 

               RASHODA ZA NABAVU PROIZVEDENE DUGOTRAJNE 
               IMOVINE I DODATNA ULAGANJA NA NEFINANCIJSKOJ 
               IMOVINI  OSNOVNIH I SREDNJIH ŠKOLA ISTARSKE 
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               ŽUPANIJE  ZA 2013. GODINE  
 

Predlagatelj za ovu točku  dnevnog  reda je  Župan  Istarske županije Ivan Jakovčić. 
LUCIJA DEBELJUH, predsjednica  Odbora za  društvene djelatnosti   Županijske 

skupštine Istarske županije, izvijestila  je  Skupštinu da je  Odbor  nakon rasprave donio 
ZAKLJUČAK 

Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu proizvedene 
dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih i srednjih škola 
Istarske županije za 2013. godinu, te se predlaže Županijskoj skupštini da istu prihvati u 
predloženom tekstu.  

 Predlaže se Županijskoj skupštini Istarske županije da donese poseban  
 

Zaključak 

kojim se obvezuje Župan da uputi zahtjev nadležnom Ministarstvu prostornog uređenja i 
gradnje da se škole oslobode plaćanja naknade za bespravnu gradnju, te jedinicama lokalne 
samouprave. 
  

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i stavlja na glasanje  Prijedlog 
Odluke o prihvaćanju  Plana rashoda  za  nabavu  proizvedene   dugotrajne imovine  i 
dodatna ulaganja  na nefinancijskoj imovini  osnovnih i srednjih škola Istarske županije za  
2013. godinu, sa Zaključkom  Odbora za  društvene djelatnosti, koji podržava predlagač, pa  
postaje sastavni dio  Odluke, te nakon glasanja utvrđuje  da je Skupština sa  26 glasova 
«ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

   
     O D L U K U  

 
o prihvaćanju  Plana rashoda  za  nabavu  proizvedene   dugotrajne imovine  i dodatna 
ulaganja  na nefinancijskoj imovini osnovnih i srednjih škola Istarske županije za  2013. 
godinu, sa Zaključkom Odbora za  društvene djelatnosti 

 
 AD - 14 
 a. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu  financiranja 
        decentraliziranih  funkcija  osnovnog  školstva za 2013. godinu, 

         b. Prijedlog  Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 
             decentraliziranih  funkcija  srednjih škola  i učeničkih domova 
             za  2013. godinu, 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave odvojenim glasanjem za  točku a. i  b. sa   24 glasova 

«ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
 a.  
     O D L U K U  

 
 o kriterijima, mjerilima i načinu  financiranja decentraliziranih  funkcija  osnovnog  
školstva za 2013. godinu 
         b.  

O D L U K U  
 
o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih  funkcija  srednjih škola  i 
učeničkih domova za  2013. godinu 
 

AD – 15 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRENAMJENI 
               UTVRĐENIH BILANČNIH  PRAVA U  SKLOPU 
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               UKUPNO UTVRĐENIH  BILANČNIH PRAVA  ZA 
               FINANCIRANJE DECENTRALIZIRANIH  FUNKCIJA 
               OSNOVNOG I SREDNJEG  ŠKOLSTVA ISTARSKE 
               ŽUPANIJE  ZA 2013. GODINU 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  24 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  

SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
   Z A K L J U Č A K 

       
o prenamijeni utvrđenih  bilančnih prva u sklopu ukupno utvrđenih  bilančnih  prava za 
financiranje decentraliziranih  funkcija  osnovnog i  srednjeg školstva Istarske županije  za  
2013. godinu 
 

AD - 16.   
 a. Prijedlog  Odluke o davanju prethodne  suglasnosti  na Odluku o 
          utvrđivanju  prijedloga Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole 
          Tar –   Vabriga, 
 b. Prijedlog  Odluke o davanju  suglasnosti na  prijedlog  Odluke o 
          izmjenama i dopunama Statuta  Osnovne  škole  - Scuola 
          elementare  «Riverela Novigrad – Cittanova, 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 

 Skupština je  bez  rasprave odvojenim glasanjem sa  24 glasova «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH  glasova, donijela pod 
 a. 
     O D L U K U 
 

o davanju prethodne  suglasnosti  na Odluku o  utvrđivanju  prijedloga Izmjena i 
dopuna Statuta Osnovne škole     Tar –   Vabriga, 

 b.  
     O D L U K U 
 

o davanju  suglasnosti na  prijedlog  Odluke o  izmjenama i dopunama Statuta  
Osnovne  škole  - Scuola elementare  «Riverela Novigrad – Cittanova, 

 
AD – 17 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O STAVLJANJU  VAN SNAGE 
              ZAKLJUČKA O DAVANJU  AUTENTIČNOG 
              TUMAČENJA ODLUKE  O DONOŠENJU  PROSTORNOG 
              PLANA  USTARSKE ŽUPANIJE  (Službene novine  IŽ 
              10/2002) 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 

 Skupština je bez  rasprave sa  24 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
       

Z A K L J U Č A K  
 

o stavljanju van snage  Zaključka  o davanju  autentičnog tumačenja  Odluke o 
donošenju  Prostornog plana Prostornog plana Istarske županije (Službene  
novine  IŽ 10/2002.), 
 
AD – 18 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA 
              ODLUKU O IZMJNI I DOPUNI  ODLUKE UPRAVNOG 
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              VIJEĆA OPĆE BOLNICE PUALA  O USKLAĐIVANJU 
              DJELATNOSTI  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 

 Skupština sa 24 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela  
       

O D L U K U   
 

o davanju  suglasnosti  na Odluku o izmjeni i  dopuni  Odluke  Upravnog  vijeća  Opće 
bolnice  Pula o  usklađivanju djelatnosti 
  

AD – 19 PRIJEDLOG ODLUKE O UTVRĐIVANJU  POTREBE ZA 
               PROŠIRENJEM  MREŽE  HITNE MEDICINE 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Skupština sa  27 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  SUZDRŽANIH»  

glasova, donijela  
       

O D L U K U   
 
o utvrđivanju potrebe za proširenjem  Mreže hitne  medicine, 

 
 AD – 20 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE 
                  SUGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG VIJEĆA 
                  ISTARSKIH DOMOVA ZDRAVLJA  O KUPNJI  K.O. 
                  5068/K.O. PULA POVRŠINE  218 i I K.Č.  5068/5 
                  K.O. PULA  POVRŠINE  62 M2 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 

 Skupština je sa 27 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela  
      

O D L U K U   
 
o davanju  suglasnosti na odluku  Upravnog  vijeća Istarskih domova  zdravlja  o 
kupnji k.o.  5068/0 K.O..Pula  površine 218 m2 i k.č.  5068/5 K.O. Pula površine  62 m2 

 
AD – 21 PRIJEDLOG  ODLUKE O DANANJU  PTRETHODNE 
               SUGALASNOSTI NA PERCELACIJSKI  ELABORAT  
               I  OTUĐENJE  NEKRETNINA  ŠKOLA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 

 Skupština sa  27 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela  
      

O D L U K U   
 

o  davanju  prethodne  suglasnosti  na parcelacijski  elaborat i  na  otuđenje  
nekretnina  škola 
 

AD - 22 
 a.  Prijedlog Odluke o izmjenama i  dopunama odluke  o osnivanju 
        Lučke   uprave Poreč,   
 b.   Prijedlog  Odluke o  izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju 
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         Lučke uprave  Lučke uprave  Umag – Novigrad, 
 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 

Skupština je bez  rasprave, odvojenim glasanjem za  točku  a. i b., sa 27 glasova «ZA», 
bez  glasova «PROTIV» i  bez  SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 

 a.  
O D L U K U  
 

 o izmjenama i  dopunama odluke  o osnivanju  Lučke   uprave Poreč   
 b.    
     O D L U K U  
 

o  izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju  Lučke uprave  Lučke uprave  Umag – 
Novigrad 

  
AD - 23. 
 a.  Prijedlog  Odluke o izmjeni odluke   o davanju  koncesije  na 
        pomorskom dobru u svrhu  gospodarskog  korištenja morskih 
        površina za  uzgoj  školjaka, 
 b. Prijedlog  Odluke o izmjeni Odluke   o davanju  koncesije  na 
        pomorskom dobru u svrhu  gospodarskog  korištenja morskih 
        površina za  uzgoj  školjaka i riba, 
 c.  Prijedlog  Odluke o izmjeni Odluke   o davanju  koncesije  na 
        pomorskom dobru u svrhu  gospodarskog  korištenja morskih 
        površina za  uzgoj  školjaka na području  «Soline», 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez  rasprave, odvojenim glasanjem za točke a., b. i  c., sa  27 glasova 

«ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
 a.      

O D L U K U   
 

o izmjeni Odluke   o davanju  koncesije  na   pomorskom dobru u svrhu  
gospodarskog  korištenja morskih površina za  uzgoj  školjaka 

 b.  
      O D L U K U 
 

o izmjeni Odluke   o davanju  koncesije  na pomorskom dobru u svrhu  gospodarskog  
korištenja morskih površina za  uzgoj  školjaka i riba 

 c. 
      O D L U K U 
 

o izmjeni Odluke   o davanju  koncesije  na pomorskom dobru u svrhu  gospodarskog  
korištenja morskih površina za  uzgoj  školjaka na području  «Soline 

 
AD - 24 

 
a. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  

morskih plaža u  sklopu  hotela, turističkih  naselja mi kampova  tvrtke    
Istraturist  Umag. d.d. Umag, 

b. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morskih plaža u  sklopu  hotela, turističkih  naselja i kampova  tvrtke     
Riviera Adria  d.d. Poreč, 
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c. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morskih plaža u  sklopu  hotela, turističkih  naselja i kampova  tvrtke 
Maistra d.d. Rovinj, 

d. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morskih plaža u  sklopu  hotela, turističkih  naselja i kampova  tvrtke   
Valalta d.o.o Rovinj,  

e. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morskih plaža u  sklopu  hotela, turističkih  naselja mi kampova  tvrtke    
Laguna Novigrad  d.d. Novigrad, 

f. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morskih plaža u  sklopu  hotela, turističkih  naselja i kampova  tvrtke    
Rezidencija  Skiper  d.o.o. Savudrija, 

g. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morskih plaža i  aquagana u uvali  Tedele – Poreč i u Zelenoj laguni  - 
Funtna,  

h. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morske plaže Mareda – Novigrad,  

i. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morske plaže – Gradska plaža Poreč,  

j. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morske plaže i  aquagana  - Gradska  plaža  Poreč,  

k. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morske plaže  u uvali Getić- Funtana,  

l. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morske plaže Hotela «Villa Rosetta» - Zambratija , 

m. Prijedlog Oduke o davanju koncesije  u svrhu gospodarskog korištenja  
morske plaže u Zambratiji,  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Amandman predlagatelja na Prijedlog Odluke o davanju  koncesije na  pomorskom 

dobru u svrhu gospodarskog  korištenja morskih  plaža u   sklopu hotela i kampova tvrtke  
MAISTRA d.d.  

Na Prijedlog Odluke o davanju  koncesije na  pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog  korištenja morskih  plaža u   sklopu hotela i kampova tvrtke  MAISTRA d.d. 
dostavlja se  slijedeći  

   AMANDMAN 
«U Prijedlogu Odluke o davanju  koncesije na  pomorskom dobru u svrhu 

gospodarskog  korištenja morskih  plaža u   sklopu hotela i kampova tvrtke  MAISTRA d.d. 
Rovinj mijenja se  čl. 2 na način da se u tabelarnom  prikazu pod  rednim brojem  3. u 2 
stupu riječi  «Uvala LONE (Rovinj) gradska plaža i plaža hotele :Monti Mulini» zamijene 
riječima «gradska plaža uvala Lone (Rovinj), da se u  tabelarnom prikazu  pod rednim brojem  
3  u  3. stupcu broj katastarske  čestice «10096» mijenja  i sada  glasi  «dio 10096 do južog 
ida šetnice» te da se u  tabelarnom  prikazu pod rednim brojem  3. u  4. stupcu mijenja  
površina na način da umjesto broja «2580» ima stajati  «2320.». 

Obrazloženje Amandmana je dao  načelnik uprave VALERIO DRANDIĆ. 
Pošto  se nitko nije javio za  raspravu  predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje  

raspravu  i odvojeno daje na glasanje  točku  24. dnevnog reda od  a. do m. sa usvojenim 
Amandmanom  predlagača na Prijedlog Odluke o davanju  koncesije na  pomorskom dobru u 
svrhu gospodarskog  korištenja morskih  plaža u   sklopu hotela i kampova tvrtke  MAISTRA 
d.d., te nakon glasanja utvrđuje  da je  Skupština sa 28 glasova «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i  bez  SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

      
O D L U K E 

                                                  od a. do m. sa  
AMANDMANOM 
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Predlagača , koji postaje sastavni dio Odluke. 
«U Prijedlogu Odluke o davanju  koncesije na  pomorskom dobru u svrhu 

gospodarskog  korištenja morskih  plaža u   sklopu hotela i kampova tvrtke  MAISTRA d.d. 
Rovinj mijenja se  čl. 2 na način da se u tabelarnom  prikazu pod  rednim brojem  3. u 2 
stupu riječi  «Uvala LONE (Rovinj) gradska plaža i plaža hotele :Monti Mulini» zamijene 
riječima «gradska plaža uvala Lone (Rovinj), da se u  tabelarnom prikazu  pod rednim brojem  
3  u  3. stupcu broj katastarske  čestice «10096» mijenja  i sada  glasi  «dio 10096 do južog 
ida šetnice» te da se u  tabelarnom  prikazu pod rednim brojem  3. u  4. stupcu mijenja  
površina na način da umjesto broja «2580» ima stajati  «2320.». 
  

AD – 25 PRIJEDLOG ODLUKE O PROVEDBI PROGRAMA  
               PRAĆENJA KAKVOĆE MORA ZA KUPANJE NA 
               PLAŽAMA  ISTARSKE ŽUPANIJE  U 2013. GODINI  
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez  rasprave sa  27 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  

SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
      

O D L U K U   
 

o  provedbi Programa praćenja kakvoće mora za  kupanje  na plažama  Istarske  
županije u  2013. godini 
 

AD – 26 PRIJEDLOG RJEŠENJA I IMENOVANJU  ČLANOVA 
               UPRAVNOG  VIJEĆA ETNOGRAFSKOG MUZEJA – 
                MUSEO ETNOGRAFICO  DELL'ISTRIA U PAZINU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanje Županijske 
skupštine  Istarske  županije.  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 

Skupština je  bez  rasprave sa  27 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

      
R J E Š E N J E 

 
o imenovanju članova Upravnog vijeća Etnografskog muzeja Istre – Museo  
etnografico  dell'Istria  u  Pazinu 
       I 
 Za članove  Upravnog vijeća  Etnograskog muzeja  Istre – Museo  etnografico 
dell'Istria u  Pazinu ( u daljnjem tekstu  Upravno vijeće) imenuje se 

1. dr.sc. Robert Matijašić 
2. Tullio  Vorano 

Jednog člana  Upravnog  vijeća  izabrati  će  Stručno  vijeće  Etnografskog muzeja   
Istre. Museo  etnografico  dell'Istria u Pazinu iz svojih redova, 
      II 
Mandat članova  Upravnog vijeća  iz točke I. traje  četiri godine od dana konstituiranja 
Upravnog vijeća  s tim da  mogu biti  ponovno imenovani. 
      III 
Ovo Rješenje stupa na snagu  osmog dana od dana objave u «Službenim novinama 
Istarske  županije». 
  
AD – 27 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU 
               PREDSJEDNIKA I ČLANOVA  UPRAVNOG  VIJEĆA 
    LUČKE UPRAVE RABAC 
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 Predlagatelj za u točku dnevnog  reda je  Komisija  za izbor i imenovanje Županijske 
skupštine Istarske  županije. 

Skupština je sa 28 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela  

 
     R J E Š E N J E 
      

o imenovanju  predsjednika i članova  Upravnog     vijeća  Lučke uprave Rabac 
 1. Imenuje se Dino  Škopac predsjednikom  Upravnog vijeća  Lučke 
              uprave Rabac. 
 2. Za članove  Upravnog  vijeća  Lučke uprave Rabac  imenuju se : 
  - Boris  Babić 
           - Dorino  Rajković 
 3. Mandat predsjednika  i članova  Upravnog  vijeća  traje  četiri (4) 
              godine 

25. Ovo  Rješenje stupa  na snagu  osmog (8) dana od objave  u 
     «Službenim novinama Istarske županije. 

 
AD – 28 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU STRUČNOG 
               POVJERENSTVA  ZA KONCESIJE  NA POMORSKOM 
               DOBRU U ISTARSKOJ  ŽUPANIJI 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanjem  

Županijske skupštine  Istarske  županije. 
Skupština je sa 27 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  SUZDRŽANIH»  

glasova, donijela  
 
     R J E Š E N J E 
 

o  imenovanju  Stručnog povjerenstva  za koncesije  na  pomorskom dobru  u Istarskoj  
županiji 

      I 
U  Stručno povjerenstvo za  koncesije  na pomorskom dobru i Istarskoj  županiji ( u 
daljnjem tekstu Povjerenstvo) imenuju  se  : 
 
1. Vladimir  Banković                       predsjednik 
2. Barbara Škreblin Borovčak           član 
3. Ljiljana Dravec                              član 
4. Vinko  Brčić                                  član 
5. Edi Akelić                                       član  
 

      II 
Članovi  Povjerenstva  imenuju se na rok  od dvije godine  i mogu se ponovno  

imenovati. 
      III 
 Zadaci Povjerenstva su : 

1. suradnja  s davateljem koncesije odnosno  nadležnim upravnim odjelom pri izradi  
studije odnosno analize opravdanosti davanja  koncesije, pri pripremi utvrđivanja 
uvjeta za davanje  koncesije i izradi dokumentacije  za  nadmetanje  t pri  
definiranju  uvjeta sposobnosti i kriterija  za odabir  najpovoljnijeg  ponuditelja; 

2. pregled i ocjena pristiglih  ponuda, u skladu s pravilima postupka davanja  
koncesije ; 

3. utvrđivanje prijedloga odluke o davanju koncesije  ili prijedloga odluke  o 
poništenju postupka davanja  koncesije; 

4. obavještavanje  nadležnog  državnog  odvjetništva o  namjeri davanja koncesija. 
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IV 
Administrativno – tehničke  poslove za  održivi  razvoj – Odsjek  za pomorstvo, 

promet i infrastrukturu.  za  potrebe Povjerenstva obavlja  Upravni odjel  za  održivi  razvoj . 
Odjek za  pomorstvo, promet i infrastrukturu. 

     V 
Danom  stupanja  na snagu  ovog Rješenja  prestaje  važiti Rješenje o  imenovanju  

Stručnog povjerenstva za koncesije  na pomorskom  dobru u Istarskoj županiji ; Klasa :03-
02/10-01/49, Urbroj 2163/1.01/4-10-3 od  13. prosinca 201o. godine. 

     VI 
Ovo Rješenje stupa  na snagu  osmog  dana  od  dana objave u «Službenim novima 

Istarske županije».  
 
AD - 29. PRIJEDLOG RJEŠENJA O 
  a. Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  člana  Povjerenstva za 
                 ravnopravnost  spolova  Istarske  županije, 

b. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članice  Povjerenstva  za 
    ravnopravnost  spolova  Istarske  županije, 

  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Komisija  za izbor i imenovanje  

Županijske skupštine  Istarske  županije. Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave, odvojenim glasanjem za  točke a. i b., sa  28 glasova 

«ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod  
 a.  

      R J E Š E N J E 
 
o  razrješenju  člana  Povjerenstva za  ravnopravnost spolova Istarske  županije 

b. 
R J E Š E N J E 

 
o imenovanju  članice  Povjerenstva  za ravnopravnost  spolova  Istarske  županije 
 
 AD - 30.  

a. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole  
Vodjan – Scuola  elementare  Dignano 

b. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole  - 
Scuola  elementare  «Rivarela» Novigrad 

c. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole  
Tar – Vabriga – Scuola  elementare Torre –Abrega 

d. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Talijanske 
Osnovne  škole- Scuola  elementare  italiana «Edmondo  De amicis»Buje – Buie 

e. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole 
Vladimiria Gortana, Žminj 

f. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole 
Vladimira  Nazora – Krnica 

g. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole  
Vladimira  Nazora, Vrsar 

h. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole 
Vladimira  Nazora, Potpićan 

i. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole  
Vitomir  Širola Pajo Nedešćina 

j. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole  
Svetvinčenat 

k. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole  
Petra Studenca, Kanfanar 
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l. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole  
Marčana  

m. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole 
«Vazmoslav Gržalja», Buzet 

n. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole 
Juršići 

o. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole  
Jure Filipovića Barban 

p. Prijedlog Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole 
Jože Šurana, Višnjan 

q. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole  
Ivana Batelića – Raša 

r. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole  
Ivan Goran Kovačić Čepić 

s. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole  
Fažana 

t. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole 
Divšići 

u. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole 
Joakima Rakovca , Sveti Lovreč Pazenatički 

v. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Školskog odbora Osnovne  škole – 
Scuola elementare  Milana  Šorge Oprtalj – Portole 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanja  

Županijske skupštine Istarske  županije. 
 

 U pojedinačnoj  raspravi sudjelovali  su NENAD  ČENDAK. 
Predlagatelj je primio na znanje prijedlog  vijećnika  Nenada Čendaka da se omogući 

i jedinicama lokalne samouprave predlaganje kandidata za  školske odbore. 
          Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključujem  raspravu i stavlja na glasanje Prijedlog  
Rješenja  o imenovanju  članova  Školskih odbora  osnovnih  škola od  a. do v, te nakon 
glasanja  utvrđuje da je  Skupština sa 21 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  4  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
     
     R J E Š E N J A  
 
o imenovanju  članova  Školskih odbora  osnovnih  škola od  a. do v. 
.   

 AD - 31 
a. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Turističko – 

ugostiteljske  škole Antona Štifanića , Poreč,  
b. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Talijanske  srednje 

škole  - Scuola  media  superiore italiana «Leonrdo da Vinci» Buje –Buie, 
c. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Tehničke  škole  

Pula, 
d. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Talijanske srednje  

škole  - Scuola media  superiore italiana Rovinj – Rovigno, 
e. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora primijenjene  

umjetnosti  i dizajna  Pula, 
f. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odboraStrukovne škole  

Pula 
g. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Eugena Kumičića 

Rovinj –Rovigno 
h. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Srednje škole 

«Vladimir  Gortan» - Scuola media  superiore «Vladimir  Gortan» Buje – Buie 
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i. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Srednje škole  
Buzet 

j. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Medicinske  škole 
Pula  

k. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Srednje škole  
Mate Blažine Labin 

l. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Gospodarske 
škole – Istituto profesionale  Buje – Buie 

m. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Gimnazije  Pula 
n. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Gimnazije i  

strukovne  škole  Jurja Dobrile Pazin 
o. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Ekonomske škole 

Pula 
p. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Talijanske srednje 

škole Dante Alighieri , Pula – Scuola media   superiore italiana  Dante Alighieri, 
Pola 

q. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora  Mate Balote  
Poreč 

r. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora  Škole za  turizam, 
ugostiteljstvo i trgovinu  Pula 

s. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Glazbene škole  
Ivana Matetića Ronjgova  Pula 

t. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskogodbora   industrijsko –
obrtničke  šole Pula 

u. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora  Srednje škole 
Zvane Črnje Rovinj, Scuola  media superiore    «Zvane Črnje» Rovigno 

v. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova Domskog odbora  Učeničkog  doma 
Pula 

   
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Komisija  za izbor i imenovanje 

Županijske skupštine  Istarske  županije. 
Skupština je  bez  rasprave sa  19 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  4  

SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
     
 
     R J E Š E N J E 
 
o imenovanju  članova  Školskih odbora  srednjih  škola i Rješenja o imenovanju   
Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora  industrijsko –obrtničke  škole Pula 
i Rješenja o imenovanju  članova Domskog odbora  Učeničkog  doma Pula od  a. do  v. 
 
 Ovime je dnevni red  iscrpljen 

Naredna radna sjednica  će se održati 25. 03. 2013. godine, a svečana  sjednica 
Povodom Dana Statuta  Istarske  županije  28. 03. 2012. godine,  kojoj  će najvjerojatnije 
prisustvovati i Predsjednik  Republike Ivo  Josipović. 

DINO KOZLEVAC, zaključuje  42. sjednicu  Skupštine  Istarske  županije. 
 
Sjednica je zaključena u  19,55 sati..  

 
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :                             PREDSJEDNIK SIŽ: 
 

IVAN KLARIĆ                                                               DINO KOZLEVAC 


